
 

Geachte statenleden, geachte aanwezigen, 

 

Mijn naam is Henk Linnemann en ben woonachtig in de mooie gemeente Emmen. 

Vandaag staat het onderwerp “Windmolens”op het programma. Ik wil graag een aantal  

punten onder de aandacht brengen, zowel gemeentelijk, Provinciaal, landelijk als Europees. 

Europa heeft zijn lidstaten de opdracht gegeven om in 2020 14% hernieuwbare energie op  

te wekken. Het is aan de lidstaten vrij om hier een juiste invulling aan te geven. 

Nederland heeft in de persoon van minister Kamp besloten dat dit o.a. moet met 6000MW  

wind op land en 6000MW wind op zee. Dit is o.a. vastgesteld in de Structuurvisie Wind op  

Land. Let wel, het betreft opgesteld vermogen en niet opgebracht vermogen. 

Drenthe heeft hierdoor een opgave van 285,5 MW opgesteld vermogen aan windenergie. Zij  

heeft hiervoor de Structuurvisie Windenergie Drenthe opgesteld met daarin de 4  

vastgestelde zoekgebieden, te weten Borger-Odoorn, Aa en Hunze, Coevorden en Emmen.  

Jawel, 4 van de 12 gemeenten die de volledige opgave voor hun kiezen krijgen. Dit alles  

zonder inspraak van de burger.  

 Met behulp van de RCR zou B.O. en Aa en H. 150 MW krijgen, Coevorden had al 40 en  

Emmen kreeg 60 en de rest van 35,5 erbij. Ook allemaal zonder inspraak van de burger.  

 

Gelet op het gebrek aan inspraak,hoe verhoud zich dit tot het Verdrag van Aarhus?  

Gelet op het volproppen van ons leefmilieu, hoe verhoud zich dit tot art. 21 GW  

(de zorgplicht)?  

Gelet op de  gekozen afstanden hoe verhoud zich dit tot de gezondheid van de  

omwonenden? Denk hierbij aan de afstanden van andere landen die behoorlijk afwijken van  

de Nederlandse afstanden. (Duitsland, 10*H Regelung, Canada 4km, Frankrijk 2,5km, 

Engeland 3km, Australie 2km, Ierland 10*H) 



 

Is het niet beter pas op de plaats te maken? In Den Haag zijn nu ook de signalen dat we de  

14% in 2020 niet gaan halen. Reden is o.a.de vertraging van wind op land. Ik voorspel u, dat  

gaat nog veel meer vertragen. Laten we datgene doen wat Europa heeft gezegd. We houden  

ons als provincie aan de opgave van 285,5 MW opgesteld vermogen ( met een gemiddeld  

rendement van 20% is dit een geleverd vermogen van 57,1 MW ). Dit is zonder windmolens  

zeer zeker te realiseren. Er zijn al diverse projecten met zonnepanelen, die zullen nog meer  

volgen, en er zijn projecten aanstaande met diepe geothermie. Tevens moeten we volop  

blijven inzetten op energiebesparende maatregelen zoals isoleren van oudere woningen. 

 

Mijn advies; Maak als Provincie een gezamenlijke vuist tegen Den Haag en zeg dat we op  

onze eigen manier de opgave van 285,5 MW opgesteld windvermogen invullen. We kunnen  

moeiteloos 57,1 MW invullen. 

Bovendien, met de volledige windopgaven van het Rijk zadelen we onze burgers ook nog  

eens op met een lastenverzwaring van 600 euro per jaar en dat gedurende 15 jaar. Kunt u  

aangeven hoeveel gezinnen dit niet kunnen betalen en hoe we dat op gaan lossen? 

Kortom,  kom tot inkeer!!! 

 

 

 

Henk Linnemann 

henk.linnemann@planet.nl 

Emmen 
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